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HESTESPORTSKLUBB 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 1/2025 I OPPDAL HESTESPORTSKLUBB 

Dato og sted 11. juni 2025, Oppdal Hestesportsklubb. 

Tilstede Frode Norbeck, Kirsten Vikan Opdahl, Janne Gravem, Anita Botten 

Referent Kirsten Vikan Opdahl 

SAKLISTE: 
1. Varslet sak til Rytterforbundet 
2. Leieavtale med næringsdrivende 
3. Evt. 

SAKER: 

1. Varslet sak til Rytterforbundet 

Varsler sak avsluttet. 

Enes om at vi må få på plass prosedyre/rutine for håndtering varsler sak som er lett 
tilgjengelig 

2. Leieavtale med næringsdrivende 

Sak vedr fremleie, i kontrakt med kommunen er det ikke lovlig med fremleie. Ordningen som 
foreligger nå må opphøre. 

Det blir møte mellom OHSK og kommunen teknisk inkl kommunedirektør og 
kulturkonsulent. Finne formulering/minnelig ordning for fremtiden. 

3. Evt. 

Enighet om at åpningen av sprang banen var veldig vellykket og fungerer som 
sommeravslutning. Godt jobbet arrangører! 

Vel blåst -bra innsats i sesongen 24/25 

Sted,~ Dato: _J ¼--'-""--{i ,___,__f_S __ 
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PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 1/2025 I OPPDAL HESTESPORTSKLUBB 

Dato og sted 25. juni 2025, Oppdal Hestesportsklubb. 

Tilstede Frode Norbeck, Per Grøseth, Kine Hevle, Janne Gravem, Anita Botten 

Referent Janne Gravem 

SAKLISTE: 
1. Leieavtale med næringsaktør 

SAKER: 

1. Leieavtale med næringsaktør 

Tre fra styret i Oppdal Hestesportsklubb hadde 19.juni 2025 møte med Oppdal Kommune 
hvor leieforhold til næringsaktører var tema. 
Oppdal Kommune krever at styret i Oppdal Hestesportsklubb tar tak i leieforholdet til 
næringsaktør og bruken av anlegget da det i forhold til inngått festeavtale ikke er tillatt med 
fremleie. Og vedørerende bruken av anelgget så er dette regulsert i "bestemmelser om 
tilskudd til anlegg for idrett og fysisk aktivitet" da anlegget er delvis er finansiert fra 
spillemidler. 

På dagens møte ble det vedtatt at leietaker kontaktes per telefon da de er bortreist på 
stevne, for å varsle kommende e-post med tilbud om en ordinær oppstallør kontrakt. 

I kommende e-post vil det stå referert til krav fra Oppdal Kommune om opprydding, samt at 
leieforholdet oppfører 1.september 2025 dersom ikke ordinær leieavtale er inngått, og at fra 
og med den dato disponerer Oppdal Hestesportsklubb bygninger og anleggsområde tidligere 
disponert av leietaker. 

Sted: OfPd<l 
Signaturer: 
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HESTESPORTSKLUBB 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 1/2025 I OPPDAL HESTESPORTSKLUBB 

Dato og sted 18. mai 2025, Oppdal Hestesportsklubb. 

Tilstede Frode Norbeck, Kirsten Vikan Opdahl, Janne Gravem, Eskil Rønning, Kine 
Hevle, Anita Botten (videosamtale) 

Referent Janne Gravem 

SAKLISTE: 

1. Rideskolen 
2. Klubbklær 
3. Fjell og Fårikål festivalen 
4. Klubbhåndbok 
5. Aktiviteter 
6. Arbeidsfordeling styret 
7. Evt. 

SAKER: 

1. Rideskolen 

Ser på hvordan vi skal løse driftingen av rideskolen fra høsten av. Avklare hvem som har vært 
involvert i skoleåret 2024/2025 som ønsker å være med på laget videre. Setter i gang denne jobben 
så snart rideskolen avsluttes for sommeren. 

Det jobbes med å få tak i en skoleponni/-hest til, vi har flere hestekyndige personer som er på utkikk 
på vegne av klubben. 

Sommeravslutning 22.juni med for eksempel Gymkahna, får med oss dagens instruktører her. 

Sjekker om noen kan ta rideknappen før sommeren slik vi gjorde før sommeren 2024. 

2. Klubbklær 

Det er bestilt klubbklær for salg av Hesteprodukter.no, ordrebekreftelse mottatt. Vi purrer på 
leveransen her. Det er bestilt vester, hettegensere og t-skjorter. 

3. Fjell og fårikål festival 
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Det er kommet tilbud om å være deltaker på årets Fjell og Fårikålfestival, det er kommet invitasjon på 
e-post. Vi er interessert i å ha barneridning som tidligere år, samt også en stand for å rekruttere til 
rideskolen. Styret tar tak i dette. 

4. Klubbhåndbok 

Må få på plass fullstendig klubbhåndbok på hjemmesiden. Anita Botten og Janne Gravem har nå 
tilgang til å redigere siden sammen med Tone Ba Istad Sæther. 
En fullstendig gjennomgang av hjemmesiden planlegges. 

5. Aktiviteter 

Planlagte aktiviteter fremover 

• åpning av spranbanen - 29.mai, internt klubbstevne 
o samarbeide med jr.gruppa 

• sommeravslutning - 22.juni, gymkahna (?) 

Trenger flere rosetter og diverse utstyr til sprangbanen for å kunne arrangere flere stevner. 

6. Arbeidsfordeling styret 

Styret ønsker fordeling av ansvarsområder blant aktive brukere av anlegget. 

7. Eventuelt 

Rideskoler.no har sendt oss tilbud om å være registrert - styret er enstemmig i at det skal vi være 
med på. 

Årshjulet til klubben - oppdateres fortløpende, det ligger på google disken vi har. 

Styret har søkt om støtte for å etabelere naturridebane. 

Oppdal Kommune ønsker møte med styret for å avklare leieforholdet med klubben, og leieforholdet 
til næringsdrivende som per i dag leier stall og anlegg av klubben. 

Sted: Op(X2,- 2'.\ 
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HESTESPORTSKLUBB 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 1/2025 I OPPDAL HESTESPORTSKLUBB 

Dato og sted 20. januar 2025, Oppdal Hestesportsklubb. 

Tilstede Frode Norbeck, Anita Johansen Kleven, Janne Gravem, Nina Karlsen 
Myran, Per Grøseth. 

Referent Janne Gravem 

SAKLISTE: 

1. Referat forrige styremøte 
2. Politiattester 
3. Årsmøte 
4. Førstehjelpskurs 
5. Rideskolen 

SAKER: 

1. Referat forrige styremøte, 25. november 2024 

Referat fra forrige styremøte ble ikke gjennomgått, legges frem til gjennomgang på neste møte. 

2. Politiattester 

Ansvaret med å innhente politiattester til de som instruerer i klubben er tildelt ett styremedlem. Det 
er en ny funksjon på klubbadmin.no via idrettsforbundet som brukes til dette. 
Jobben er godt i gang. 

3. Årsmøte 

Årsmøtet er satt til 27.mars klokken 1900-2100. Hører om vi kan leie møtelokaler på Oppdal 
Gjestetun. Når sted er på plass sendes innkalling ut via våre sosiale medier og hjemmeside. 

3.1. årsmelding for 2024 må skrives 
3.2. valgkomiteen må informeres 

4. Førstehjelpskurs 

Avholdte førstehjelpskurs var en suksess. Flere kurs planlegges, ønsker at alle oppstallørere, 
rideskoleelever over 12 år og instruktører gjennomfører slikt kurs. Dato for neste kurs er ikke satt. 
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5. Rideskolen 
5 .1. Styret ønsker at rideskoleelever under 12 år har foreldre/foresatte tilstede på 

timene, dette pga sikkerhet. Informerer om dette på spond. 
5.2. Halloween - hopp, ikke alle har betalt startavgift/leie av hest ifm avholdt halloween 

hopp. Purrer via melding til de aktuelle på Spond. 
5.3. Styret ønsker at det avholdes foreldremøte for rideskolen. 

6. Dugnad - salg av kort 

Det er flere som ikke har solgt sine utleverte kort. Ber de levere inn ikke solgte kort på salrommet så 
får vi selge de kollektivt via spond når vi får oversikten over hva som er igjen av kort. 

7. Aktiviteter 

Planlagte aktiviteter fremover 

• nyttårshopp 
• påskehopp 
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